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Les entitats gironines donaran la seva versió dilluns a la Diputació 

Girona, unànime: «El centralisme barceloní 
ens ha tret el circuit de Caldes» 

GIRONA {De la nostra Redacció).— La decisió presa per 
Sebastià Salvadó, president del Reial Automòbil Club de 
Catalunya, de fer definitivament el circuit de velocitat 
de Catalunya a uns terrenys propers a Montmeló, ha in
dignat tots els gironins que varen tenir relació amb el te
ma. Des de la Diputació fins als clubs, passant per la 
Cambra de Comerç i el Patronat de turisme de la Costa 
Brava, tothom es mostra d'acord que Girona ha perdut 
un altre cop contra el centralisme barceloní. 

Dilluns tindrà lloc a la Diputa
ció de Girona una roda de prem
sa, en la qual totes les entitats 
que han pres part a les darreres 
negociacions amb el RACC, per 
intentar que el circuit de veloci
tat de Catalunya-vingués a Cal
des de Malavella, donaran la se
va explicació de com han vist 
aquest procés i la seva, definitiva 
resolució. Ara per ara, però, la 
indignació es sentiment comú de 
totes aquestes persones en sa
ber que Sebastià Salvadó ha de
cidit emportar-se el circuit de 
Montmeló. Ni la proximitat a 
BaKcelona, ni els enllaços al cir
cuit, ni el perfil orogràfic —tema 
a discutir entre experts— han 
convençut massa els gironms. 

SALVADOR CARRERA: 
«S'HAN EQUIVOCAT» 

La Diputació de Girona i el seu 
presidet. Salvador Carrera, han 
jugat fort en el tema de Caldes. 
Primer va ser l'oferiment de co
brir els possibles dèficits, i ara 
han estat 2 0 0 milions els que 
han posar sobre la taula i que el 
RACC ha refusat: «Hi ha hagut 
ofertes que no s'han tingut en 

compte, com ara aquesta de la 
Diputació. Penso que ta decisió 
és equivocada perquè mantinc 
que Caldes té més possibilitats, i 
em sento trist perquè, un cop 
més, ens trobem que un gran 
equipament marxa de Girona. 
Com a gironí, la meva decepció 
és encara molt més gran». 

Pel .que fa als arguments de 
Sebastià Salvadó, Carrera ens 
deia: «Els accesos a Caldes són 
immillorables, i quant a la proxi
mitat, no tenen raó, perquè la 
distància entre Caldes i Montme
ló és mínima. El tema de l'oro
grafia, el desconec; no ho sé». 
f inalment, el president de la Di
putació confiava que «el circuit 
sigui un benefici per a tots els 
catalans» i no per a uns quants 
barcelonins. 

MIQUEL CALLIS: 
«NO ENTENC EL 
PERQUÈ» 

A la reunió de dimecres a la 
tarda, quan Sebastià Salvadó 
anuncià que el circuit es faria a 
Montmeló, el vice-president de 
la Diputació, Miquel Callis, va te
nir unes frases molt dures contra 

el president del RACC als des
patxos de la direcció general de 
l'Esporf de la Generalitat: «A ve
gades necessites ser honest 
amb tu mateix», ens comentava 
Miquel Callis, i afegia: «Estic de
cebut perquè la Diputació ha de
mostrat una gran generositat 
econòmica, d'idees, ha estat re
ceptiva en tots els sentits. Ha 
estat una desconsideració en
vers tots els negociadors dir-nos 
que ja havien fet una opció de 
compra de 10 milions dels ter
renys de Montmeló». Com a gi
roní, «hem perdut una altra ve
gada». No vol entrar en les cau
ses: «No les entenc, no sé per 
qué han dit que no a Caldes. De 
tota manera, els motius no els 
sabrem fins d'aquí un temps. 
Això, segur». 

JOSEP MARIA GINÉS: 
«UN ALTRE PLET 
PERDUT» 

«Tot. i que ja ho donava per fet 
— deia Josep M Ginés, president, 
de la Cambra de Comerç—, hem 
estat testimonis d'un altre pro
cés de plet perdut. És una mos
tra més del centralisme barcelo
ní, la Cambra no estava afectada 
directament, però sí preocupada 
pel tema, per la riquesa econò
mica induïda». En comentar-li si 
podia haver-hi un altre argument 
que el RACC no havia donat a 
conèixer, deia: «El motiu, el su
poso, però jo no el vull dir. Que el 
digui un altre». I afegia: «El tema 
del circuit havia de ser una deci
sió de país, al màxiríi de benefi
ciosa per a tots. Nosaltres man
tenim que el millor per a Catalu

nya hagués estat, deixant de 
vanda sentiments purament lo-
calistes, fer-ho a Caldes». -

ARSENI GIBERT: «NO 
TOTHOM HA DONAT LA 
CARA» 

El president del Patronat de 
Turisme de la Costa Brava, Arse
ni Gibert, també es mostrava de
cebut: «Un circuit com aquest 
havia de fer-se per intentar po
tenciar el sector turístic, fos allà 
on fos. Per altra banda, la ten
dència natural dels barcelonins 
és sortir cap a comarques i és 
per això que no entenc que di
guin que pot ser més rendible al 
costat mateix de casa». Gibert 
manté que no tots els gironins 
han donat la cara .en aquest te
ma: «Hi ha g^ht que hi ha lluitat 
molt per Caldes, però altres, 
com ara els diputats de CiU, 
gens. Per altra banda, s'ha d'in
vertir diner públic, i crec que el 
Consell Executiu tenia alguna 
cosa més a dir, així com el con
seller de Turisme, que no ha es
tat à l'altura de les circumstàn
cies. És lamentable esportiva
ment i turística». 

ALBERT PELLICER: «ERA 
ANAR A PERDRE EL 
TEMPS» 

Albert Pellicer és el represen
tant, del RACC de Girona, però 
com a tal no es volia manifestar, 
lògicament. De tota manera, 
com a gironí comentava: «Trobo 
que el president del RACC ha esr 
tat molt valent de dir que es farà 
a Montmeló quan encara ho ha 

d'aprovar l'assemblea, i més te
nint en compte que la diferència 
de pressupost és de l'ordre dels 
5 0 0 milions». En parlar de res
ponsabilitats, Pellicer deia: «Si 
hem de buscar culpabilitats, la 
primera la té l'Ajuntament de 
Caldes perquè si no hagués in
terposat el recurs en aquell mo
ment potser ja tindríem circuit. 
Culpables, se'n poden trobar». 

JOSEP FERRER: «EM 
SENTO ROBAT» 

. El representant de la FISA com 
a tal , Josep Ferrer, estava con
tent, però com a gironí se sentia: 
«decebut, enganyat i robat. Jo 
he pagat des de l'any 1 9 7 6 per 
uns terrenys a Caldes que ara 
serviran perquè s'hi facin pinyes 
als pins. Estic absolutament in
dignat. El RACC és un club cen
tralista, i ha jugat amb nosal
tres». Sobre els arguments de 
Salvadó, va dir: «S'ha explicat la 
veritat a mitges». 

PACO GUTIÉRREZ: «NO 
ME'LS CREC» 

Paco Gutiérrez, representant 
de les escuderies a les negocia
cions, se sentia «indignat, per
què ha estat una presa de pèl, i 
estic frustrat perquè.Girona ha 
tornat a sortir perjudicada». 
Quant a les explicacions del pre
sident del RACC per fer el circuit" 
a Montmeló, deia: «Això és se
cret de súmarí del RACC, i no
més ho saben ells. Ara bé, jo no 
me'n crec ni un». 

Posiunpis çomunpalau. 

A la 53 Fira Internacional de Mostres hi ha el Sector 
denominat Mobiliari i Decoració, que li ofereix una 
magnífica ocasió de convertir la seva casa en un au* 
tèntic palau, escollint entre la més àmplia oferta de 
botigues especialitzades. 

A més, a la 53 Fira Internacional 
de Mostres trobarà els Sectors 
següents: Entitats i Institucions 
Públiques i Privades. Artesa
nia. Maquinària Tèxtil. Maqui
nària i Mobiliari d'Oficina, Par
ticipacions Oficials Estrange
res. Saló del Còmic i la Il·lus
tració. Protecció, Prevenció i 
Seguretat. Expohobby. Pro
moció de Vendes i Obsequis 
d Empresa. Vídeo-Clubs. 
Equipaments i Serveis. Expo-
didàctica. 

S S F I R A ^ 
INTERNACIONAL 
DEMOSTRES 
Sector 
Mobiliari I Decoració 

de l'1 al 9 de Juny 

Fira de Barcelona 
Amb el suport del Departament de Comerç, Consum 

i Turisme de la Generalitat de Catalunya 
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